
BOSNA I HERCEGOVINA 
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 
ZENICKO-DOBOJSKI KANTON 
OPCINA TESANJ 
OPCINSKO VIJECE 

Broj: 01-05-4-1 147-3/ 18 
Datum: 15.05.2018. godine 

ZAPISNIK 
SA 19.  SJEDNICE OPCINSKOG V1JEeA TESANJ, ODIZZANE 

DANA 14.05.2018. GODINE (ponedjeljak), S POC'ETKOM U 14,00 SATI, 
U SALI OPCINSKOG VIJECA TESANJ 

Sjednici prisustvovao 21 vijeenik. (Vijeanik Hrnjie Muris prisutan od 17,05 sati). 
Odsutni: Jupie Miran°, Klepie Semsudin, Deljkie Nennin i Omie Mirsad (najavili odsustvo). 

Sjednici prisustvovali: Opeinski naeelnik Suad Huskie sa saradnicima. 
SREDSTVA JAVNOG INFORMISANJA: 
Predstavnici TV "Smart" TeSanj. 

Elektronsko glasanje, vremensko praeenje diskusija i zapisnik vodi Sajda Klepie. 
Sjednicom predsjedava predsjedavajuei Vijeea g-din Senad N. SubaSie. 
Nakon prijave vijeenika, Predsjedavajuei Vijeea je konstatovao da danaSnjoj sjednici Vijeea prisustvuje 20 
vijeenika, dime su se stekli uslovi za punova2no odluaivanje, otvorio 19. sjednicu Vijeea i proglasio je 
javnom, to u ime Vijeea i u svoje lien° ime pozdravio prisutne goste i predstavnike medija. 

Ad. A 
Opeinsko vijeee je sa 16 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 4 glasa "UZDRiAN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Zapisnik sa 17. sjednice Opeinskog vijeea Teganj. 

Ad. B 
Opeinsko vijeee je sa 17 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 3 glasa "UZDRZAN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUAK 

Usvaja se Zapisnik sa 18. (tematske) sjednice Opeinskog vijeea Teganj. 

Dnevni red  
Na prijedlog vileenika Alie Hajrudina, Opeinsko vijeee je sa 17 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 
3 glasa"UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

Zakl'ue'ak 
Mijenja se redoslijed tdeaka dnevnog reda 19.sjednice, tako da: 
Prva Taela bude: Izvjegtaj o izvrgenju Budieta Opeine Teganj za 2017. godinu 
Druga Izvjegtaj o izvrgenju Budieta za I (prvi) kvartal 2018. godine i 
Treea Prijedlog Izmjena i dopuna Budieta Opeine Teganj za 2018. godinu._ 
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Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 20 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" 
usvojilo sljedeei dnevni red: 

1. lzvje'kaj o izvrSenju BudIeta Opeine TeSanj za 2017. godinu 

2. lzvjeStaj o izvrknju Bud2eta za I (prvi) kvartal 2018. godine, 
3. Prijedlog lzmjena i dopuna Bud2eta Opeine TeS'anj za 2018. godinu, 
4. Prijedlog Odluke o zonama sanitarne za4ite i za4itnim mjerama za izvorigte Krakvo, opeina TeSanj, 
5. Prijedlog Odluke o zaStitnim zonama i zaStitnim mjerama za izvorita na lokalitetu "Cerik" 

Karadaglije, 

6. Prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog konkursa za parcele broj 1616/10 u Medakovu, 

7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o usvajanju i provodenju Zoning plana ..Poslovna zona 
Teanj, 

8. Nacrt Odluke o provodenju Zoning plana "Te'Sanjka", 

9. Informacija o meduopeinskom Sporazumu o usaglaSenim mjerama za uskladivanje Prostornih planova 

opeine Usora i TeSanj, 

10. Informacija o radu mjesnih zajednica za 2017. godinu, 

11. Informacija o organizovanju i funkcioniranju sistema za§tite i spaSavanja i zaStite od polara na 

podrueju opeine TeSanj za 2017.godinu, 

12. Informacija o radu udruZenja gradana u opeini TeSanj za 2017. godinu. 

Ad. 1 
Pomoenik Naeelnika Hamzalija Hojkurie je dodatno obrazIo2io lzvjeStaj o izvrSenju BudZeta Opeine 

T6anj za 2017. godinu. 

U raspravi ucestvovali vijeenici: Kaser Vedran, Kurtie Amir, Alie Hajrudin, SubaSie Senad i 

Opeinski naeelnik. 

Opeinsko vijeee je sa 14 glasova "ZA", 2 glasa "PROTIV" i 4 glasa "UZDRZAN" usvojilo 

sljedeei 

ZAKLJUCAK 

Usvaja se Izvjegtaj o izvrgenju Budieta Opeine Teganj za 2017. godinu. 

Ad.2 
Pomoenik Naeelnika Hamzalija Hojkurie je dodatno obrazloio Izvjegtaj o izvrgenju Budieta za I 

(prvi) kvartal 2018.godine. 

Opeinsko vijeee je sa 20 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i glasova "UZDRZAN" usvojilo 

sljedeei 

ZAKLJUCAK 

Usvaja se lzvjegtaj o izvrgenju Buclieta za I (prvi) kvartal 2018.godine. 

Ad. 3 
Pomoenik Na'aelnika Hamzalija Hojkurie je dodatno obrazIo'Zio Prijedlog lzmjena i dopuna BuOeta 

Opeine Teganj za 2018.godinu. 

U raspravi ueestvovali vijeenici: Huskie Kasim, Kotorie Esmir, Piro Amir, Kaser Vedran, Senad 
SubaSie. Solo Fahir, JaSie Haris, Alie Munevera, Kurtie Amir i Opeinski naeelnik. 
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Opeinsko vijeee je sa 18 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 2 glasa "UZDRZAN" usvojilo 

sljedeei 

ZAKLJUCAK 

Usvaja se Prijedlog Izmjena i dopuna Budieta °pane Teganj za 2018. godinu 

Ad.4 

Pomoenik Naeelnika Hamzalija Hojkurie je dodatno obrazIo'Zio Prijedlog Odluke o zonama sanitarne 

za§tite i zaStitnim mjerama za izvoriSte Krakvo, opeina Teanj i Prijedlog Odluke o zaS"titnim zonama i 

z8titnim mjerama za izvori§ta na lokalitetu "Cerik" Karadaglije. 

Opeinsko vijeee je 20 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 

Usvaja se Prijedlog Odluke o zonama sanitarne zagtite i zagtitnim mjerama za izvorigte Kragevo, 

opeina Teganj. 

Ad. 5 

Opeinsko vijeee je sa 20 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN", usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJUCAK 

Usvaja se Prijedlog Odluke o zagtitnim zonama i zagtitnim mjerama za izvorigta na lokalitetu 

"Cerik" Karadaglije. 

Ad. 6 
Poinoenik Naeelnika Nadir Medarie je dodatno obrazlo2io Prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog 

konkursa za parcele broj 1616/10 u Medakovu. 

U raspravi kestvovalo vijeenik Solo Fahir. 

Opeinsko vijeee je sa 20 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN", usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog konkursa za parcele broj 1616/10 u 

Medakovu. 

Ad. 7 
Pomoenik Naeelnika Nadir Medarie je dodatno obrazIo2io Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o usvajanju i provodenju Zoning plana ,Poslovna zona Glini§te" Te§anj. 

U raspravi ueestvoval i vijeenik Kurtie Amir i Opeinski nkelnik. 

Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 20 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" 

usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o usvajanju i provodenju Zoning plana 

„Poslovna zona Glinigte" Teganj. 
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Ad. 8 
Pomoenik Naeelnika Nadir Medarie je dodatno obrazlo2io Nacrt Odluke o provodenju Zoning plana 

"Teganjka", a predstavnik Instituta gradevinarstva Banja Luka, Kondie Marko odr2ao prezentaciju i odgovorio 

na pitanja vijeanika. 

U raspravi ueestvovali vijeenici Kaser Vedran, Kondie Marko, Nadir Medarie i Opeinski naeelnik. 

Opeinsko vijeee je sa 20 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Nacrt Odluke o provodenju Zoning plana "Te;anjka", (u daljem tekstu Plan). 

Nacrt Plana se upueuje na javnu raspravu koja ee trajati 15 dana rae'unajuei od dana donogenja ovog 
Za klj aka. 

Nosilac aktivnosti na pripremanju, organizovanju i provodenju javne rasprave na Nacrt Plana je 
Sluiba za katastar, urbanizam i imovinsko-pravne poslove opeine Teganj. 

Istekom roka za Javnu raspravu nosilac pripreme Plana ee sa nosiocem izrade Plana sumirati 
clostavljene primjedbe i prijedloge i konaan Prijedlog dostaviti Vijeeu opeine Teganj na usvajanje. 

Ad.9 
Opeinski pravobranillac Brkie Arijana dodatno obrazIo2ila Informacija o meduopeinskom Sporazumu 

o usagla§enim mjerama za uskladivanje Prostornih planova opeine Usora i T8anj. 

U diskusiji ueestvovala vijeenica Alia Munevera, Opeinski pravobranilac i Opeinski naaelnik. 

Opeinsko vijeee je sa 19 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Daje se saglasnost na tekst meduopeinskog Sporazuma o usaglagenim mjerama za uskladivanje 

Prostornih planova opeine Usora i Teganj, zaklju'e'enog 27.04.2018.godine. 

Opeinsko vijeee je sa 20 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Prima se na znanje Informacija o meduopeinskom Sporazumu o usaglaknim mjerama za 

uskladivanje Prostornih planova opeine Usora i Teganj. 

Ad.10 
Pomoenik naeelnika Azra Muslija dodatno pojasnila znanje Informacija o radu mjesnih zajednica za 

2017. godinu. 

U raspravi ueestvovali vijeanici: Pa§ie Danijel, Kotorie Esmir, Piro Amir, Alia Hajrudin, Huskie 

Kasim , Suba§ie Senad, Solo Fahir, Kurdie Adem, Hrvio Vandet , Ali Munevera i Opeinski naeelnik. 
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Prijedlog vijeenika Pagie Danijela da se uz Informaciju o radu i poslovanju MZ u buduenosti 

bude uvrgten i izvjegtaj koordinatora za rad sa MZ , kao posevna stavka informacije.", Opcinsko vijeee 

sa 5 glasova "ZA", 6 glasova "PROTIV" i 9 glasova "UZDRZAN" nijc usvojilo. 

Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 16 glasova "ZA", 4 glasa "PROTIV" bez glasova 

"UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Prima se na znanje Informacija o radu mjesnih zajednica za 2017. godinu. 

Ad.11 
Pomoenik naeelnika Saletovie Mensur dodatno obrazlo‘Zio Informaciju 	o organizovanju 

funkcioniranju sistema za§tite i spa§avanja i z8tite od poara na podrueju opeine Te§anj za 2017. godinu. 

U raspravi ueestvovali vijeenici: Kaser Vedran, HodZ"ie Sedina, Hod2ie Enes, Alia Hajrudin, Solo 

Huskia Kasim, Kurtie Amir i Opeinski naeelnik. 

Na prijedlog vijeenika Hod*Zie Sedine i Hodzic Enesa, Opeinsko vijeee je sa 18 glasova "ZA", bez 

glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 

Opeinsko vijeee Teganj upueuje javni poziv gradanima opeine Teganj kako bi dali podrgku u 

rjegavanju vlasniCkih odnosa za uredenje korita, posebno na taCkama gdje dolazi do izlijevanja vode iz 

tih korita. 

Opeinsko vijeee je sa 19 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Prima se na znanje Informacija o organizovanju i funkcioniranju sistema zagtite i spdgavanja i 

zagtite od poiara na podruCju opeine Teganj za 2017.godinu. 

Ad.12 

Pomoenik naeelnika Azra Muslija dodatno pojasnila Informaciju o radu udruZenja gradana u opeini 

Tea.nj za 2017. godinu. 

U raspravi . ueestvovali vijeenici: Kurdie Adem i Hod:Zie Enes. 

Opeinsko vijeee je sa 20 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Prima se na znanje Informacija o radu udruienja gradana u opeini Teganj za 2017. godinu. 

A: Trg Alije Izetbegovioa 	+387 32 650 220 
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PREDSJEDAVAJUCI VIJECA 
Senad N. Sh6l4ie-, dipl.oec. 

Ad.0 

VIJECNICKE INICIJATIVE 

Vijeenik Solo Fahir je postavio sljedeee vijeenieke inicijative: 

,.Nakon zadnjih poplava i velike §tete koja je prieinjena gradanima opeine Taanj na stambenim i 

pomoenim objektima, a posebno tegko stanje je na Pousorju 	Miljanovci, Jelah 

pokreeemo inicijativu da se Sti hitnije pristupi pomenutom problemu to putem institucija Opeine i 

ZDK gradanima omoguei normalizacija Zivota." 

,.Nakon zadnjih poplava makadamski putevi na naS'oj opeini su u veoma lokm stanju. Iniciramo 

angaZman opeinskih sluThi da §to hitnije po§alju radne maS'ine i posipni materijal, da se putevio vrate u 

prvobitno stanje, kako bi na'Si gradani imali nesmetane uslove za svakodnevni Zivot." 

Vijeenielka pitanja 

Vijeenik Solo Fahir je postavio sljedeee vijeenieko pitanje: 

,.Kada su opeinske sktZbe u planu da izadu na teren i da se evidentiraju uska grla u koritima rijeka i sve ono Sto 

je uzrokom poplava i da se krene u sistematsko rjeS'avanje poplavnih podrueja na naSoj opeini." 

Vijeenik Ja§ie Haris je postavio aljedeCa vijeenieka pitanja: 

„Sta nadleZne sluZbe Opeine TeS'anj namjeravaju poduzeti pc) pitanju problematike rukvnih objekata 

na Dolaekoj ravni u MZ Radu§a ?" 

„Sta nadleZne sluThe Opeine TeSanj namjeravaju poduzeti po pitanju PSA koji hodaju slobodno 

ulicama nakg grada?" 

Vijeenik Piro Amir je postavio vijeenieko pitanje koja glasi: „Da Ii je prilikom asfaltiranja dionice Bunar-

Madi piliearnik u Sejmenpolju bilo predvideno da se urade bankine." 

Vijeenik Hodiie Enes je postavio vijeenieko pitanje koje 	_Da Ii u upravnim i nadzornim odborima 

javnih ustanova i preduzeea ima penzionera i kada se planira njihova zamjena sa radno aktivnim elanovima?" 

Nakon toga, predsjedavajuei Vijeea se svima zahvalio na prisustvovanju danaSnjoj sjednici i zaknueio rad 

devetnaeste sjednice Opeinskog vijeea TeSanj u 18,21. h. 

ZAPISNIC' AR: 
Sajda Kle 
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